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Plats: Skönsmons församlingshem 
Närvarande: 22 st medlemmar 
Tid: 18.30 – 19.00 
 

 

   § 1   Öppnande 

Ordföranden Lars-Håkan Jonasson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.                                    
  

   § 2   Tidningar 
 
Norsk Filatelistisk tidskrift med intressanta artiklar fanns att läsa för den som ville. 
  
 
   § 3   På gång 
 
a) Kölsillresamlaren 
 
Kölsillresamlaren Evert Zetterberg har gått ur tiden. Han hade gjort en skrift på 
71 sidor med postala dokument av olika slag från Kölsillre. Den hade dock inte getts ut,  
men nu har Hembygdsfilatelisterna bestämt sig för att ge ut denna. 
 
Beslutades att klubben köper in 5 stycken ex för att sälja till intresserade medlemmar. 
 
b) Bror Bodingh 
 
Jan Fredriksson från Enköping har föresatt sig att katalogisera de s.k. Bodinghkorten.  
Han har själv ca 3 000 st sådan vykort och han ska åka upp till Sundsvall för att besöka 
Sundsvalls museum för att ta del av ytterligare kort. 
 
Han kommer att delta på klubbmötet den 2 december och då hålla föredrag om dessa.  
Lars-Håkan uppmanade medlemmarna att ta med sig kort till mötet eftersom Jan har  
en scannar med sig, så han kan scanna in på plats. 
 
Lars-Håkan berättade om det speciella med dessa kort. En man från Njurunda som  
cyklade runt i stora delar av Sverige och med sin Hektograf gjorde tecknade kort från 
olika ställen som han sålde. 
 
   § 4   Regionträffen 
 
Lars-Håkan rapporterade om Regionträffen. 
 
Ekonomiskt så omsatte vi ca 35 000 kr. Det saknas fortfarande två fakturor som vi  
inte fått ännu, men Lars-Håkan kunde ändå berätta att vi har gått ungefär jämt upp. 
 
Vi fick även in nya medlemmar. 
 
Olle har lagt in bilder och text om träffen på hemsidan. 
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   § 5   Urvalshäften 
 
Magnus föredrog hur man använder urvalshäftena och flera medlemmar testade  
därefter detta för första gången. 
 
 
   § 6   Kataloger 
 
Anders hade även detta möte lagt upp ett bord med äldre kataloger som  
medlemmarna fick ta gratis. De som inte gick åt lämnades till återvinningen. 
 
 
   § 7   Övriga frågor 
 
a) Anekdoter 
 
Några medlemmar hade läst gamla SFF-tidskrifter och protokoll och berättade  
anekdoter från dessa. 
 
   § 8   Avslutning
  
 
Ordföranden tackade för visat intresse och mötet avslutades med fika och auktion. 
 
 
Vid protokollet  Justerat 
 
 
 
Magnus Paulsson  Lars-Håkan Jonasson 
Sekreterare   Ordförande 
 
 
 


